
Ο Παροναξίας Καλλίνικος στην Αγία Τριάδα Πάρου ανήμερα της εορτής του Αγίου 
Πνεύματος (5-6-2017, δείτε σχετικό βίντεο): Έγινε μια Πανορθόδοξη συνάντηση. Εγώ δεν 
την ονομάζω όντως, και εξέφρασα και στην ιεραρχία την άποψή μου πριν από την 
σύγκλιση: ∆εν μπορώ να την ονομάσω Σύνοδο! Εφόσον δεν έχομε συμμετοχή ή δυνατόν 
των περισσοτέρων αν όχι και όλων των επισκόπων...   

 
Από naxostimes.gr, Παρασκευή, 09 Ιουνίου 2017: 

Παροναξίας Καλλίνικος: «∆εν είμαστε όλοι οι Επίσκοποι ξεπουλημένοι»! 
 
Για τον Οικουμενικό χαρακτήρα της Ορθόδοξης πίστης μίλησε ο Σεβ. Μητροπολίτης 

Παροναξίας κ. Καλλίνικος στην Αγία Τριάδα Πάρου ανήμερα της εορτής του Αγίου Πνεύματος. 
Ο Μητροπολίτης Παροναξίας, απευθυνόμενος στο πλήθος των πιστών που συμμετείχε 

στις λαμπρές θρησκευτικές εκδηλώσεις για τον εορτασμό του Αγίου Πνεύματος, εξέφρασε τη 
σεβάσμια πεποίθηση του, για την Οικουμενικότητα της Ορθοδοξίας. 

Ο κ. Καλλίνικος, διαχώρισε τον τρέχοντα όρο του οικουμενισμού από τον Οικουμενικό 
χαρακτήρα της Ορθόδοξης Πίστης και τόνισε ότι η Ορθοδοξία δεν υποτάσσεται καθώς είναι 
«Μία και Καθολική αληθινή πίστη». 

«Από παιδάκι άκουγα ορισμένους ότι προδίδεται η Πίστη, επίκειται ένωση που θα είναι 
υποταγή. ∆εν έχει γίνει τίποτα, εξήντα χρόνια λέγεται αυτό, δεν έγινε. ∆εν είμαστε όλοι οι 
Επίσκοποι ξεπουλημένοι, μην περνάει τέτοια άποψη, προσπαθούμε όλοι να κρατήσουμε την 
ενότητα της Πίστεως σταθερή» υπογράμμισε ο Μητροπολίτης Παροναξίας. 

Αρχική δημοσίευση: naxostimes.gr  

Βίντεο: https://youtu.be/I0cZOOuPUtw 

 
www.romfea.gr/epikairotita-xronika/15288-paronajias-kallinikos-den-eimaste-oloi-oi-episkopoi-jepoulimenoi 
 

 

https://vimeo.com/221342180
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